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Protokół Nr 7/07 
z posiedzenia Komisji Budżetu, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego 

z dnia 12 marca 2007 r. 
 
Ad.1 
Posiedzenie Komisji Budżetu, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego otworzył Przewodniczący 

Komisji Pan Henryk Sadzki, który powitał członków Komisji oraz zaproszonych gości. 

 
Ad. 2 

Obecni: 

• Przewodniczący Komisji    Henryk Sadzki 

• Wiceprzewodniczący                                          Miros ław Waluś 

• Członkowie:     Krzysztof Deutsch 

       Jarosław Jędrkowiak 

       Leszek Kamiński 

       Robert Marcinkowski 

                                                                                  Kazimierz Musielak 

       Elżbieta Palka 

        Krzysztof Wachowiak 

         

 
Lista obecności stanowi załącznik do protokołu. 

W posiedzeniu komisji wzięli udział zaproszeni goście: 

• Skarbnik Powiatu Pani Eleonora Gościniak, 

• Dyrektor PCPR Pan Mirosław Sobkowiak, 

• Naczelnik Wydziału Oświaty, Spraw Społecznych i Zarządzania Kryzysowego Pan 

Krzysztof Nowaczyk. 

 
Ad. 3 
 
Przewodniczący Pan Henryk Sadzki przedstawił porządek posiedzenia. W wyniku 
głosowania porządek został przyjęty 6 głosami „za” przy nieobecności Radnego Pana 
Jarosława Jędrkowiaka, Radnego Pana Leszka Kamińskiego i Radnego Pana 
Krzysztofa Wachowiaka. 
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Ad. 4 
 
Przewodniczący Pan Henryk Sadzki przedstawił protokół Nr 6/07 z posiedzenia 
Komisji. W wyniku głosowania protokół został przyjęty głosami 6 „za” przy 
nieobecności Radnych Pana Jarosława Jędrkowiaka, Pana Leszka Kamińskiego oraz 
Pana Krzysztofa Wachowiaka. 
 
Ad. 5 
 
Naczelnik Wydziału Oświaty, Spraw Społecznych i Zarządzania Kryzysowego Pan Krzysztof 

Nowaczyk omówił koncepcję budowy boiska przy Zespole Szkół Specjalnych w Brzeziu. 

 
Naczelnik Pan Krzysztof Nowaczyk wyjaśnił radnym, iż uczniowie szkoły mają utrudnione 

warunki na lekcji wychowania fizycznego, gdyż teren ten jest bardzo gliniasty (30 m w głąb), 

wystarczy niewielka ilość deszczu i boisko robi się mokre, a woda stojąca nie ma odpływu. 

Ponadto mieszkańcy Brzezia chcieliby korzystać z boiska przy szkole. Planuje się niwelację 

terenu, nawiezienie ziemi, posianie trawy, drenaż melioracyjny, wymiary boiska 20/40 

metrów, zraszanie trawy, ogrodzenie, zainstalowanie piłkochwytów, bramki do piłki ręcznej. 

Planowany koszt: 97.300 zł. W budżecie Powiatu przewidziane jest 30 000 zł. Ponadto 

Starostwo stara się o pozyskanie środków z Urzędu Marszałkowskiego w Poznaniu rzędu 

ponad 

30 000 zł (termin wpłynięcia środków około maja, czerwca). Inwestycja przewidziana jest na 

rok 2007. 

 

Radny Pan Robert Marcinkowski zapytał, czy 30 000 zł jest zarezerwowane. 

Naczelnik Pan Krzysztof Nowaczyk odpowiedział, że te środki są zarezerwowane. 

Możliwe, że uda się pozyskać pieniądze z Ministerstwa Sportu jednak wówczas wymogiem 

jest budowa boiska wielofunkcyjnego. 

 
Na posiedzenie przybył Radny Pan Jarosław Jędrkowiak. 

 
Radny Pan Robert Marcinkowski zapytał, czy można etapami realizować tą inwestycję. 

 
Na posiedzenie przybył Radny Pan Leszek Kamiński. 

 
Naczelnik Pan Krzysztof Nowaczyk stwierdził, że rozłożenie budowy boiska na dwa lata 

może być niebezpieczne, bowiem teren świeżo zrobiony musi zostać ogrodzony. 
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Radny Pan Krzysztof Deutsch stwierdził, że można robić etapami, ale najlepiej konkretnie. 

Radny Pan Robert Marcinkowski zapytał czego Zarząd oczekuje od komisji. Stwierdził, że 

pokrycie kosztów może pochodzić z rezerwy. 
Naczelnik Pan Krzysztof Nowaczyk wyjaśnił, że Zarząd chciałby uzyskać akceptację na 

dalsze działania. 
Radna Pani Elżbieta Palka stwierdziła, że koncepcja budowy boiska znalazła się w 

budżecie Powiatu, który został przyjęty, więc należałoby realizować to zadanie. 
Radny Pan Mirosław Waluś poinformował Komisję o stanowisku Komisji Spraw 

Społecznych – zrobić boisko z prawdziwego zdarzenia. Radny chciałby usłyszeć konkretne 

propozycje Zarządu oraz wskazanie pokrycia finansowego inwestycji. 
Radny Pan Kazimierz Musielak zapytał, gdzie w Powiecie znajduje się boisko trawiaste. 

Radna Pani Elżbieta Palka odpowiedziała, że w Daleszynie jest stadion trawiasty. 

Przewodniczący Pan Henryk Sadzki poinformował, że jeszcze przy ulicy Lipowej w 

Gostyniu znajduje się trawiaste boisko.  
Radny Pan Jarosław Jędrkowiak zapytał w jakim zakresie, zwłaszcza finansowym boisko 

ma zostać wykonane.  

Wobec wielu wątpliwości dotyczących zakresu kosztów realizacji boiska w Brzeziu komisja 

nie zajęła stanowiska. 

 
Ad. 6 a 
 

Projekt uchwały Rady Powiatu Gostyńskiego w sprawie określenia zadań z zakresu 

rehabilitacji zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych, realizowanych w ramach 

środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych oraz wysokości 

kwot na poszczególne zadania przedstawił Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie w Gostyniu Pan Mirosław Sobkowiak. 

 

Ustawa o rehabilitacji zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych obliguje Radę 

Powiatu do określenia zadań i uchwalenia podziału środków przeznaczonych na rehabilitację 

społeczną i zawodową osób niepełnosprawnych. W związku z powyższym proponuje się 

dokonać następującego podziału: na rehabilitację społeczną przyznać kwotę 908 728 zł 

zgodnie z załącznikiem nr 1, a na rehabilitację zawodową kwotę 146 000 zł zgodnie z 

załącznikiem nr 2. 

 Podział został dokonany w oparciu o rozeznanie potrzeb środowiska osób 

niepełnosprawnych na terenie Powiatu Gostyńskiego. 
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 Proponowany podział środków został przygotowany przez Powiatowe Centrum 

Pomocy Rodzinie w Gostyniu w uzgodnieniu z Wydziałem Oświaty, Spraw Społecznych i 

Zarządzania Kryzysowego oraz Powiatowym Urzędem Pracy. 
Dyrektor Pan Mirosław Sobkowiak zauważył, że środków finansowych jest mniej o 

173 000 zł w porównaniu z rokiem ubiegłym. Poinformował radnych, że wpływa ok. 70 

wniosków o dofinansowanie. Jednak z uwagi na brak funduszy osoby niepełnosprawne 

otrzymują takie dofinansowanie co drugi rok. Powiat jest zobowiązany dołożyć 5% z całości 

środków na funkcjonowanie warsztatów terapii zajęciowej. Brakuje 700 tys. zł, aby zaspokoić 

wszystkie potrzeby wnioskodawców.  
Przewodniczący Pan Henryk Sadzki poprosił o wyjaśnienie mniejszej liczby zgłoszeń 

potencjalnych beneficjentów na dofinansowanie rehabilitacji zawodowej. 
Dyrektor Pan Mirosław Sobkowiak wyjaśnił, że zgodnie ze starymi przepisami 

finansowano w całości organizowanie stanowisk pracy dla osób niepełnosprawnych. W chwili 

obecnej przepisy mówią o dofinansowaniu i stąd mniejsze zainteresowanie.  

Dyrektor udzielił odpowiedzi na pytanie Radnego Pana Mirosława Walusia. Zapoznał 

radnych z danymi dotyczącymi zatrudnienia osób niepełnosprawnych. Na koniec 2004 roku 

zatrudnionych było 1457 osób z orzeczeniem o niepełnosprawności. W zakładach pracy 

chronionej znalazło zatrudnienie 175 osób. Według danych Powiatowego Urzędu Pracy w 

Gostyniu wśród osób niepełnosprawnych 114 pozostaje bezrobotnych, a 47 poszukuje 

pracy. Wyjaśnił, że 13% osób niepełnosprawnych udziela się zawodowo. Stwierdził, że 

istnieje duża grupa osób niepełnosprawnych w podeszłym wieku, którzy nie pracują. 

Zarejestrowanych jest 392 rolników z orzeczeniem o niepełnosprawności prowadzących 

własną działalność gospodarczą. 

 

Przewodniczący Pan Henryk Sadzki poddał pod głosowanie projekt uchwały Rady 
Powiatu Gostyńskiego w sprawie określenia zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i 
społecznej osób niepełnosprawnych, realizowanych w ramach środków Państwowego 
Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych oraz wysokości kwot na 
poszczególne zadania. 
W wyniku głosowania uchwała została podjęta głosami 8 „za” i 1 „wstrzymującym”. 
 
Ad. 6 b 
 

Projekt uchwały Rady Powiatu Gostyńskiego w sprawie zmian budżetu i w budżecie na 

2007 r. przedstawiła Skarbnik Powiatu Pani Eleonora Gościniak. 
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Zarząd na posiedzeniu w dniu 1 marca 2007 roku przyjął projekt uchwały Rady Powiatu 

Gostyńskiego w sprawie zmian budżetu i w budżecie powiatu na 2007 rok. 

 

I. Zmiany w planie dochodów 

1. Zwiększenie części oświatowej subwencji ogólnej o kwotę 338.356 zł – dz. 758 rozdz. 

75801 § 2920. 

2. Zmniejszenie dochodów z tytułu udziału we wpływach z podatku dochodowego od osób 

fizycznych o kwotę 97.100 zł - dz. 756 rozdz. 75622 § 0010. 

3. Zwiększenie dotacji dla Powiatowej Inspekcji Nadzoru Budowlanego o kwotę 3.000 zł – 

dz. 710 rozdz. 71015 § 2110. 

4. Zwiększenie planu dochodów w Starostwie o kwotę 80.100 zł z tyt. wpływu z najmu 

pomieszczeń przez jednostki: PCPR, PPP – dz. 700 rozdz. 70005 § 0750. 

5. Zmniejszenie planu dochodów o kwotę 18.789 zł na stypendia unijne dla uczniów z II 

programu obejmującego lata 2006 –2007 zrealizowanych już w roku 2006 – dz. 854 

rozdz. 85415 § 2888 – kwota 12.786 zł i § 2889 – kwota 6.003 zł. 

6. Zwiększenie planu dochodów o kwotę 97 zł na stypendia unijne dla studentów z II 

programu obejmującego lata 2006 –2007 – dz. 803 rozdz. 80309 § 2888 – kwota 73 zł i 

§ 2889 – kwota 24 zł. 

7. Zwiększenie dochodów o kwotę 1001 zł z tyt. zwrotu niewykorzystanych dotacji przez 

SP ZOZ w roku 2006 – dz. 851 rozdz. 85111 § 2910.  
Plan dochodów po zmianach zwiększa się o kwotę 306.665 zł.  

 

II. Zmiany w planie wydatków 

 

1. Zmniejszenie planu wydatków o kwotę 18.789 zł na stypendia unijne dla uczniów z II 

programu obejmującego lata 2006 –2007 zrealizowanych już w roku 2006 – dz. 854 

rozdz. 85415. 

2. Zwiększenie planu wydatków o kwotę 97 zł na stypendia unijne dla studentów z II 

programu obejmującego lata 2006 –2007 nie zrealizowanych w roku 2006 – dz. 803 

rozdz. 80309.  

3. Zwiększenie planu wydatków o kwotę 21.180 zł na dotację dla Gminy Piaski na 

dofinansowanie działalności Warsztatów Terapii Zawodowej ( 5 % wg preliminarza 

wydatków na 2007 r.) – dz. 853 rozdz. 85311 § 2310 

4. Zwiększenie planu wydatków o kwotę 80.100 zł na wynajem pomieszczeń w budynku 

biurowca na ul. Nowe Wrota - dz. 700 rozdz. 70005 § 4400. 
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5. Zwiększenie planu wydatków o kwotę 16.000 zł na remonty bieżące w Starostwie – dz. 

750 rozdz. 75020 § 4270 – 8.000 zł § 4210 – 3.000 zł oraz dz. 700 rozdz. 70005 § 

4270 - 5.000 zł. 

6. Zwiększenie planu wydatków o kwotę 2.000 zł na koszty podróży służbowych dla 

geodety - 750 rozdz. 75011 § 4410. 

7. Zwiększenie planu wydatków o kwotę 5.000 zł na organizacje Klubowego Pucharu 

Świata w kręgarstwie klasycznym – dz. 926 rozdz. 92605 § 2820. 

8. Zwiększenie planu wydatków o kwotę 5.000 zł na organizację Targów Edukacyjnych – 

dz. 750 rozdz. 75075 § 4300. 

9. Zwiększenie planu wydatków o kwotę 1.500 zł na organizacje II Powiatowego Dnia 

Kultury – dz. 921 rozdz. 92105 § 4300 - 1.000 zł, rozdz. 92195 - § 4210 - 500 zł.  

10. Zwiększenie planu wydatków o kwotę 5.026 zł na wynagrodzenia za kursy w CKU w 

ZSR w Grabonogu, które zostały przesunięte z grudnia na styczeń i luty – dz. 801 

rozdz. 80140 § 4010 – 4.093 zł, § 4110 – 815 zł, § 4120 – 118 zł. 

11.   Zwiększenie planu wydatków o kwotę 1.000 zł w ZSR w Grabonogu na czynsz do 

wspólnoty i opłaty komunalne – dz. 801 rozdz. 80130 § 4400 – 800 zł, dz. 854 rozdz. 

85410 § 4300 - 200 zł. 

12.  Zwiększenie planu wydatków o kwotę 3.000 zł dla PINB o kwotę zwiększonej dotacji – 

dz. 710 rozdz. 71015 § 4020. 

13. Zwiększenie planu wydatków o kwotę 15.000 zł dla Powiatowej Komendy Policji na 

zakup materiałów do remontu pomieszczeń – dz. 754 rozdz. 75405 § 4210 

14. Zwiększenie planu wydatków o kwotę 15.000 zł dla Komendy Powiatowej Państwowej 

Straży Pożarnej na zakup sprzętu – dz. 754 rozdz. 75411 § 4250. 

15. Zwiększenie planu wydatków o kwotę 25.000 na zakup karetki z powiatu Unterallgau – 

dz. 851 rozdz. 85111 § 6060. 

16. Zwiększenie rezerwy celowej na zadnia oświatowe o kwotę 130.151 zł – dz. 758 rozdz. 

75818 § 4810.  

17. Zwiększenie wydatków o kwotę 400 zł z tyt. zwrotu dotacji na wybory – dz. 751 rozdz. 

75109 § 2910. 

18. Przeniesienie wydatków pomiędzy paragrafami w Starostwie, ZSZ w Gostyniu, ZSR w 

Grabonogu. 
 
 
Plan wydatków po zmianach zwiększa się o kwotę 306.665 zł. 
 

III. W związku ze zmianami w zadaniach inwestycyjnych dokonuje się zmian w załącznikach 

wydatków inwestycyjnych 
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1. W załączniku nr 4 Wykaz inwestycji jednostek budżetowych finansowanych z budżetu 

powiatu: dodaje się zadanie „Budowa chodnika dr. 4945 P wieś Jawory” w kwocie 

50.000 zł. 
2. W załączniku nr 5 Limity wydatków na Wieloletni Program Inwestycyjny powiatu 

Gostyńskiego na lata 2007-2009 skreśla się zadanie: „Budowa chodnika dr. 4922 P 

Ziółkowo wieś”. 

IV. W związku ze zmianami w planie wydatków na stypendia unijne dokonuje się zmian w 

załączniku Nr 6 „Wydatki na programy i projekty ze środków funduszy strukturalnych i 

Funduszu Spójności”. 

 

V. W związku z ustanowieniem wolnych środków z lat ubiegłych w kwocie 2.057.248 zł 

dokonuje się zmian w postanowieniach uchwały: § 3 ust. 1 otrzymuje brzmienie: 

„1. Źródłem sfinansowania deficytu budżetowego w kwocie 4.657.200 zł jest kredyt  

      bankowy oraz wolne środki jako nadwyżka środków pieniężnych na rachunku bieżącym   

      budżetu jest, wynikających z rozliczeń kredytów i pożyczek z lat ubiegłych .  

2.  Na spłatę kredytu przeznacza się kwotę 2.809.075 zł. 

3. Przychody i rozchody budżetu na 2007 rok określa załącznik nr 3 do niniejszej  

      uchwały.” 

oraz dokonuje się zmian w załączniku „Przychody i rozchody” – wprowadza się kwotę 

wolnych środków, zmniejsza kwotę przychodów z tyt. kredytów oraz wprowadza się po 

stronie przychodów i rozchodów kwotę 500.000 z tyt. udzielonej pożyczki dla SP ZOZ. 
 

Zarząd wnosi o przyjęcie projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Pan Henryk Sadzki zapytał dlaczego wprowadza się w tak krótkim czasie 

od uchwalenia budżetu powiatu na 2007 rok nowe zmiany. 
Radna Pani Elżbieta Palka stwierdziła, że zmiany te dotyczą niewielkich kwot, natomiast 

większą wagę ma kwestia karetki z powiatu Unterallgau. 
Skarbnik Pani Eleonora Gościniak wyjaśniła, że po rozmowie z dyrektorem SP ZOZ w 

Gostyniu, który wyraził chęć zamiany starej karetki, podjęto decyzję o zakupie karetki z 

powiatu Unterallgau. 
Radny Pan Mirosław Waluś zapytał czy jest sens inwestować w unowocześnianie trzeciej 

karetki skoro prawdopodobnie nie będzie funkcjonować od czerwca br. ze względu na brak 

środków na jej utrzymanie. Czy Zarząd zakłada w swych działaniach funkcjonowanie karetki 

utrzymywanej przez Powiat. 

 



 8 

Radna Pani Elżbieta Palka zapytała czy Gmina Borek będzie partycypować w kosztach 

ułożenia chodnika w Jaworach. Zaproponowała zwiększenie środków na ułożenie chodnika 

w Daleszynie. 
Radny Pan Kazimierz Musielak zapewnił, że Zarząd zgodnie z wnioskami komisji realizuje 

inwestycje w gminach, które się dokładają. Natomiast nie wie czy pismo Burmistrza Borku 

wpłynęło do Starostwa.  

Radny Pan Robert Marcinkowski poinformował radnych, że rozmawiał z Dyrektorem 

Powiatowego Zarządu Dróg na temat zakrętu na drodze Stary Gostyń – Daleszyn. Dyrektor 

prosił o poparcie pomysłu remontu tej drogi, gdyż stwarza ona zagrożenie. Dyrektor 

zaproponował założenie na tym trefnym zakręcie korytek górskich, które odprowadzałyby 

stojącą na drodze wodę.  
Radny Pan Krzysztof Wachowiak wyraził opinię, by niekoniecznie za każdym razem 

oczekiwać od gmin partycypacji w kosztach, gdyż nie zawsze gminy będą posiadały środki 

finansowe. Zaczną się tworzyć skanseny. Poszkodowani będą mieszkańcy. 
Przewodniczący Pan Henryk Sadzki stwierdził, że należy mobilizować gminy, by dokładały 

się do inwestycji przeprowadzanych przez Powiat. 
Radny Pan Mirosław Waluś zapytał kiedy pojawiła się koncepcja budowy boiska w Brzeziu. 

Przewodniczący Pan Henryk Sadzki odpowiedział, że koncepcja pojawiła się w 

autopoprawce do uchwały budżetowej na 2007 r. 
Radna Pani Elżbieta Palka zauważyła, że brakuje środków finansowych na karetkę 

pogotowia przy szpitalu w Gostyniu. 
Radny Pan Robert Marcinkowski zapytał czy Zarząd rozważał wniosek Samorządowego 

Funduszu Poręczeń Kredytowych o wykupie udziałów. Radny zauważył, że największymi 

udziałowcami są Gmina Gostyń i Gmina Krotoszyn. 

Radna Pani Elżbieta Palka poinformowała, że Powiat Gostyński nie wykupił żadnych 

udziałów. 
Radny Pan Leszek Kamiński złożył wniosek o rezygnacji z zadania ułożenia chodników w 

Jaworach na rzecz ułożenia chodników w Daleszynie. 
Radny Pan Krzysztof Deutsch wyraził opinię, by nie zaczynać nowych zadań skoro 

chodniki w Jaworach wymagają dokończenia. 
Radna Pani Elżbieta Palka stwierdziła, że lepiej zrealizować zadanie w Daleszynie za 

150 tys. zł a chodniki w Jarowach ułożyć w roku 2008. 

 
Przewodniczący Pan Henryk Sadzki poddał pod głosowanie wniosek o wykreślenie z 
załącznika nr 4 (wykaz jednostek budżetowych finansowanych z budżetu powiatu) 
zadania „Budowa chodnika dr. 4945 P wieś Jawory” i przesunięcie kwoty w wysokości 
50 000 zł na zadanie wymienione w załączniku nr 5 (limit wydatków na WPI na lata 
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2007-2009 – infrastruktura drogowa), pozycja 6 pod nazwą „Budowa chodnika dr. 4947 
P wieś Daleszyn” na rok 2007. 
W wyniku głosowania wniosek został przyjęty głosami 7 „za” i 2 „przeciw”. 
 
Radna Pani Elżbieta Palka złożyła wniosek o przeniesienie środków finansowych w 

wysokości 25 000 zł przeznaczonych na zakup karetki z powiatu Unterallgau do rezerwy 

ogólnej. 
Radny Pan Mirosław Waluś zauważył, że Zarząd powinien zadeklarować, że trzecia 

karetka pogotowia jest koniecznie niezbędna. Radny nie neguje funkcjonowania karetki. 
Przewodniczący Pan Henryk Sadzki odczytał odpowiedź Zarządu na wniosek Komisji 

(Uchwała Nr 3/10/07 z dn. 16.01.2007 r.) dotyczący zabezpieczenia środków finansowych na 

funkcjonowanie trzeciej karetki pogotowia. Pismo stanowi załącznik do protokołu. 

 
Przewodniczący Pan Henryk Sadzki poddał pod głosowanie wniosek o przeniesienie 
środków finansowych na zakup karetki pogotowia (z Powiatu Unterallgau) do rezerwy 
ogólnej. 
W wyniku głosowania wniosek został przyjęty głosami 6 „za” i 3 „wstrzymującymi”. 
 
Przewodniczący Pan Henryk Sadzki poddał pod głosowanie projekt uchwały Rady 
Powiatu Gostyńskiego w sprawie zmian budżetu i w budżecie na 2007 r. wraz z 
wnioskami. 
W wyniku głosowania projekt uchwały został podjęty głosami 6 „za”, 2 „przeciw” i 1 
„wstrzymującym”. 
 
Ad. 7 
 

Naczelnik Wydziału Oświaty, Spraw Społecznych i Zarządzania Kryzysowego Pan Krzysztof 

Nowaczyk zreferował kwestię karetki pogotowia przy szpitalu powiatowym w Gostyniu. 

 
Naczelnik Pan Krzysztof Nowaczyk wyjaśnił, że materiały, które otrzymali radni dotyczą 

pisma Dyrektora SP ZOZ w Gostyniu na temat ratownictwa medycznego, ilości wyjazdów 

karetek na wezwania w 2006 r., szacunkowe miesięczne koszty utrzymania dodatkowej 

karetki „W”, pismo Wojewody Wielkopolskiego i załączniki. Zapewnił o autentyczności 

przedłożonych dokumentów. Poinformował radnych, że Wojewoda ma w planach podzielenie 

województwa na rejony operacyjne biorąc pod uwagę czas dojazdu karetki do pacjenta, 

liczbę mieszkańców na danym terenie, jakość dróg. Obecnie realizacją planu ratownictwa 

medycznego zajmuje się wojewoda i starosta nie ma na to wpływu. Nowe koncepcje dotyczą 
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wyłączenia gminy Pogorzela spod SP ZOZ w Gostyniu i przyłączenia jej do Krotoszyna. 

Przewiduje się, że w roku 2009 r. miejscem oczekiwania III karetki byłby Borek Wlkp., jeśli 

będzie odpowiednia ilość środków finansowych. Koncepcją Starostwa w przypadku 

stacjonowania karetki w Borku jest nieodłączanie Pogorzeli – pismo zostało wysłane do 

Wydziału Zarządzania Kryzysowego.  
Radny Pan Mirosław Waluś zapytał czy przygotowywana jest przez Zarząd koncepcja 

dotycząca funkcjonowania dodatkowej karetki, gdyż obecnie środków na jej utrzymanie 

starczy do końca maja br. 
Naczelnik Pan Krzysztof Nowaczyk odpowiedział, iż od 1 stycznia br. Starostwo nie ma 

wpływu, gdzie stacjonują karetki. W roku 2007 nie przewiduje się wyczekiwania karetki w 

Krobi. Wojewoda umiejscowił dwie karetki w Gostyniu zgodnie z Wojewódzkim Systemem 

Ratownictwa Medycznego. Powyższy plan przewiduje, iż w 2008 r. jedna karetka będzie 

stacjonować w Krobi a gmina Pogorzela będzie obsługiwana przez Krotoszyn. Natomiast 

druga karetka oczekiwać będzie w Borku w 2009 r. Naczelnik wyjaśnił, że pełną 

dokumentację posiada SP ZOZ w Gostyniu jako strona umowy z NFZ. 
Radny Pan Mirosław Waluś poprosił o wgląd do podpisanej umowy między SP ZOZ w 

Gostyniu a NFZ celem sprawdzenia jej zgodności z wojewódzkim planem ratownictwa 

medycznego.  
Radny Pan Leszek Kamiński wyraził opinię, że występuje nadmierne wykorzystywanie 

karetek pogotowia do zwykłych dolegliwości, bowiem lekarze rodzinni nie przyjmują w 

weekendy. 
 
Przewodniczący Pan Henryk Sadzki przedstawił odpowiedź Zarządu na zapytanie złożone 

przez Komisję na posiedzeniu 6/07 z dnia 29 stycznia 2007 r. w sprawie zasadności 

uchwalenia Wieloletniego Programu Inwestycyjnego na lata 2007-2013 na sesji w dniu 

1 lutego 2007 r. Pismo stanowi załącznik do protokołu. 

 
Radny Pan Robert Marcinkowski złożył wniosek o przeznaczenie środków 

zaoszczędzonych na zimowym utrzymaniu dróg na niezbędne prace modernizacyjne na 

drodze Stary Gostyń-Daleszyn. 

 
Przewodniczący Pan Henryk Sadzki poddał pod głosowanie wniosek do Zarządu 
Powiatu, by środki zaoszczędzone na zimowym utrzymaniu dróg przeznaczyć na 
niezbędne prace modernizacyjne przy drodze Stary Gostyń – Daleszyn.  
W wyniku głosowania wniosek został podjęty głosami 9 „za”. 
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Przewodniczący Pan Henryk Sadzki sprecyzował pogląd, iż Komisja oczekuje konkretnych 

informacji od Zarządu w sprawie koncepcji budowy boiska przy Zespole Szkół Specjalnych w 

Brzeziu.  

 
Przewodniczący Pan Henryk Sadzki zaproponował zrealizowanie kolejnego zadania w 

ramach planu pracy Komisji – wizytację SP ZOZ w Gostyniu i Poniecu.  

Ustalono termin na 23 marca 2007 r. o godz. 14.00. 

 
Radny Pan Krzysztof Deutsch poprosił członków Komisji o przemyślenie kwestii niskich 

zarobków pracowników Powiatowego Urzędu Pracy w Gostyniu. 

 
Ad. 8 
 

Przewodniczący Pan Henryk Sadzki podziękował radnym i zaproszonym gościom za 

przybycie, po czym zamknął posiedzenie Komisji. 

 

 
                                                                           Przewodnicz ący Komisji 
                                                    Bud żetu, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego 
 
                                                                                  Henryk Sadzki  
 
 

 

Protokołowała: Agnieszka Szczepaniak  

 


